
Rok se s rokem sešel a náš žákovský parlament čekala opět úvodní
schůzka v jurtě na hřišti. Sešli jsme se v kompletní sestavě. Letos je nás
28 parlamenťáků, 20 holek a 8 kluků z Mokré, Horákova, Hostěnic,
Velatic a Brna.-) V kruhu jsme uvítali nové členy. A jak celé odpoledne
probíhalo? Seznamovali jsme se a učili se spolupracovat. Jak můžete
vidět z fotek, šlo nám to na výbornou. Ve skupinách jsme vymýšleli
alfabox o žákovském parlamentu,vymýšleli jsme jméno pro našeho
nového maskota, brainstormingovou metodou jsme chrlili nápady, jak
nejlépe využít kulatou krabičku od tavených sýrů a nakonec jsme na
školním hřišti hráli hru bomby. Že nevíte o co se jedná? Skupina musí
projít určenou trasu, aniž by jí bomba alias tenisák posazený na gumový
kroužek, který jsme drželi ve vzduchu pomocí provázků, spadl na zem.
Že je to stále jednoduché? Tak si představte, že polovina ze 6 lidí ve
skupině musela mít zavřené oči a tak na cestu vůbec neviděla. Musela
se proto spoléhat na pomoc kamarádů. Všechny skupiny to zvládli na
jedničku. Celé dopoledne velmi rychle uběhlo a co se bude dít na další
schůzce vám napíše zase někdo jiný. Štafetu předávám Barče
Remešové, parlamenťačce za 9.B.
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